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Hovory uprostřed léta
HPZ: Pane starosto, naposledy jsme Vás zpovídali v našem zpravodaji ještě před
volbami. Sám jste se úmyslně tehdy v předvolebním období odmlčel, abyste snad nemohl
jakýmkoliv způsobem narušit volební kampaň. Nyní uprostřed horkého léta Vám opět položím
několik otázek, jejichž odpovědi by v současném prázdninovém období mohly přispět k lepší
informovanosti našich občanů. Tak tedy, co Vás v poslední době nejvíce potěšilo a naopak nejvíce
zklamalo, myslím samozřejmě v našich "obecních" podmínkách?

Musím začít tím, co mě nejvíce zklamalo. Snad nade vše ční absolutní neschopnost
pošty plnit své úkoly a poslání. Tak, jak funguje letošního léta pošta v Horních Počernicích, to
nepamatujeme ani z dob nejhlubší totality. Každý chápe, že pošta dostala další úkoly, které dříve
nemusela plnit, např. kupónovou privatizaci. Ale s tím vším se musí počítat předem a je třeba takovou
činnost personálně zabezpečit. A jestliže podobně jako v Horních Počernicích nefungují pošty i v jiných
částech Prahy, pak není chyba jen ve vedení pošt a jejich obvodních správ, ale i na samotném
ministerstvu. Ovšem neschopnost zajistit si pro období dovolených dostatek pracovníků pro
přepážkovou činnost je neschopností především vedení pošty a obvodní správy pošt v Praze 8 a 9. Tam
jsem také důrazně proti současnému stavu protestoval, leč odpověď paní ředitelky ve formě výmluv a
vytáček neuspokojila ani mne, ani čekající občany ve frontě. Pochopitelně na místní úřad došlo několik
písemných i osobních stížností, ale i ty jsem mohl pouze ředitelce tlumočit. Nejsmutnější na všem je to,
že právě ty služby občanům, které se nemohou privatizovat, nebo dosud zprivatizovány nejsou, jsou na
žebříčku kvality na posledních místech.

Pokud mohu něco naopak letošního léta pochválit, pak především to, že jsme v
odpadovém hospodářství nezůstali jen u slibů, ale schválená usnesení plníme. A tak se j iž v červnu
objevily v našich ulicích nové barevné kontejnery na různý odpad. Připadá mi to jako zajímavá hra
s odpady, ale především to považuji za nejlepší propagaci třídění odpadů v myšlení lidí. Žádné letáky,
žádné propagační materiály, jedině praktické uplatnění alespoň těch nejdostupnějších metod třídění
může něco v odpadovém hospodářství, které je v naší zemi úplně na začátku, změnit k lepšímu. A první
výsledky? Jsou překvapivé, podle sdělení firmy PREKO, která kontejnerový systém v naší obci
obhospodařuje, je obsah kontejnerů z 90 % toho druhu, pro který jsou určeny. Takže občané, třiď odpad
již doma a vůbec se neostýchej přistoupit k sadě kontejnerů a plnit je. K odpadům ještě musím
poznamenat, že i Pražské komunikace si daly říci a vyvážejí popelnice tak, jak si občané přejí, to
znamená buď jedenkrát týdně nebo jednou za 14 dnů, podle dohody.

A pak ještě musím uvést jeden fakt, který se nám podařilo silou mocí z pražského
magistrátu dobýt, a to je zřízení živnostenského odboru v Horních Počernicích. Jestli jsme něco
občanům ve svých volebních prohlášeních sdlibovali, tak především to, že výkon samosprávy i státní
správy co nejvíce přiblížíme právě j im. Dá se říci, že na tom průběžně pracujeme, stále se rozšiřují
kompetence místního úřadu, af už se to slibovali např. sociálního zabezpečení nebo životního prostředí.
Od 1. srpna však zřizujeme v Horních Počernicích živnostenský odbor, takže stovky našich podnikatelů
už nebudou muset vyřizovat své záležitosti na obvodním úřadě v Praze 9. Považuji to za velký úspěch v
současném boji proti magistrátnímu centralismu.
HPZ: Pane starosto, jak si stojíme finančně? Myslím, že otázka zajímá i více občanů,
protože často slyšíme, že se hodně v obci staví a kdeže na to bereme pořád peníze?

Otázky jsou skutečně na místě, protože v současné době si opravdu finančně
nestojíme moc dobře. Ale toto hodnocení je relativní, nejde přece o to, abychom vytvářeli v obci
bůchvíjaké finanční rezervy, ale naopak to, co nejlépe a nejúčelněji peníze, které od magistrátu
dostaneme, ale i ty které v obci sami získáme, využít a proměnit v prospěšné akce. Proti minulému
roku, který byl z hlediska finančního i investičního hodnocen velmi dobře, jsme opět posunuli výše
míru investic, konkrétně za první pololetí činí čerpání více než 6,6 mil, Kčs. To je proti loňsku
podstatný rozdíl (1991- cca 2,5 mil. Kčs investic za 1.pololetí). Teď půjde o to, aby všeobecné krácení
různých dotací nebylo pro nás natolik nepříznivé, že bychom museli investiční akce omezit. Pro
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zajímavost uvedu jeden údaj: kdybychom měli realizovat všechny investiční akce v roce 1993 tak, jak je
vidíme jako naprosto nutné a neodkladné, potřebovali bychom devadesát milionů. Pro letošní rok máme
v rozpočtu pouze sedmnáct
HPZ: Máte pro naše čtenáře ještě nějaké další zajímavé informace?

Pochopitelně informací by bylo mnoho a ze všech oblastí života. Ne všechny
stačíme lidem sdělit právě v našem zpravodaji. Proto doporučuji všem, aby pravidelně četli vývěsky na
obecním úřadu, včetně zápisů z jednání rad. Nikomu nic netajíme a všechny zápisy z jednání
zveřejňujeme, i když nám to ani zákony neukládají. Myslím, že i tím plníme to, co jsme občanům
slíbili. Ale abych čtenáře neošidil o konkrétní informace, pak dám alespoň k lepšímu výsledek šetření
federálního ministerstva kontroly (dříve paní Kořínková) na základě stížnosti starosty na postup FMV
ve věci neplnění dohod uzavřených mezi FMV, M Ú Horní Počernice, OF Horní Počernice a tehdejšího
NVP Praha o předání 50 bytů pro potřeby Horních Počernic z výstavby FMV. Jak známo, FMV nám
předalo pouze 28 bytů s tím, že zbývajících 22 j iž nemůže uvolnit. Na moji stížnost bývalá paní
ministryně odpověděla, že je vlastně všechno v pořádku, neboť tehdejší dohody mezi všemi účastníky,
resp. jejich plnění není vynutitelné, protože dohody postrádají veškeré právní náležitosti a žádný soud
by se j imi nezabýval. Dokonce prý jsou stejného názoru i pracovníci našeho magistrátního úřadu hl.m.
Prahy. Kde však zůstala morálka, to už paní ministryně nekomentuje.

Přeji čtenářům příjemný zbytek dovolených a těším se s Vámi na první podzimní veřejné zasedání
koncem září v Domečku.

/HPZ/

Oznámení č. 5/92
ke zřízení živnostenského odboru

Na základě usnesení Zastupitelstva hl.m. Prahy č. 18/92 ze dne 25.6.1992 byl Místní úřad Praha -
Horní Počernice pověřen zřízením živnostenského odboru s působností na katastrálním území Praha -
Horní Počernice.

Živnostenský odbor místního úřadu zahajuje svou činnost pro veřejnost dnem 5.8.1992 v ulici
Náchodská 754 v l.patře. Úkoly tohoto odboru jsou stanoveny Statutem č. V I I I ze dne 25.6.1992, dle
zákona o živnostenském podnikání č. 455/91 Sb. ze dne 2.10.1991. Působnost pokrývá právnické i
fyzické osoby, koncesní i ohlašovací živnosti.

Úřední hodiny byly stanoveny takto:'
Po 8.00 až 12.00 a 14.00 až 18.00
St 8.00 až 12.00 a 14.00 až 18.00

Vzhledem k velmi krátké lhůtě, za kterou byl odbor zřízen, prosíme veřejnost o toleranci.

Ing. Zdeněk Soukup

Upozornění původcům odpadů
Magistrátní úřad hl.m. Prahy upozorňuje všechny původce odpadů (dále jen "původce" podnikající

na území hl.m. Prahy, tzn. právnické nebo fyzické osoby oprávněné k podnikání, při jejichž činnosti
vznikají odpady, na povinnosti, které jsou j im uloženy obecně platnými právními předpisy při nakládání
s odpady ve vztahu k Magistrátnímu úřadu hl.m. Prahy:
1 .Původce je povinen ohlašovat vznik, množství, charakter a způsob využití, popřípadě zneškodnění
zvláštního odpadu Magistrárnímu úřadu hl.m. Prahy (§ 5 odst. 1, písm. d) zákona č. 238/91 Sb.,



o odpadech, § 4 odst. 3 písm. a) a § 8 zákona ČNR č. 311/91 Sb.o státní správě v odpadovém
hospodářství, opatření FVŽP, kterým byla vyhlášena kategorizace a katalog odpadů v částce 69/91 Sb.,
§ 1 písm. b) nařízení vlády ČR č. 521/91 Sb., o vedení evidence odpadů, metodický pokyn odboru
odpadů ministerstva životního prostředí ČR k provedení nařízení vlády ČR č. 521/91 Sb., uveřejněný ve
Věstníku MŽP ČR č. 2/92).
2.Každý původce musí vést evidenci o druzích a množství odpadů, jejich uskladnění a využití nebo
zneškodnění (§ 5 odst. 1 písm g zákona č. 238/91, § 1 písm a) nařízení vlády ČR č. 521/91 Sb.,
metodický pokyn odboru odpadů ministerstva životního prostředí ČR k provedení nařízení vlády ČR č.
521/91 Sb., uveřejněný ve Věstníku MŽP ČR č. 2/92).
3.Původce, který produkuje více než 100 t odpadů ročně nebo 50 kg nebezpečných odpadů ročně je
povinen zpracovat program odpadového hospodářství a předložit jej s vyjádřením městských částí podle
umístění provozoven Magistrátnímu úřadu hl.m. Prahy (odboru ochrany prostředí) ke schválení do
31.8.1992 (§5 odst. 1 písm. a) zákona č. 238/91 Sb., § 4 odst. 2, § 8 a § 11 zákona ČNR č. 311/91 Sb.,
vyhláška MŽP ČR č. 401/91 Sb., o programech odpadového hospodářství, Statut hl.m. Prahy - V I .
část).

Konzultace ke zpracování programů odpadového hospodářství poskytne původcům odpadů
Magistrátní úřad hl.m. Prahy, odbor ochrany prostředí, oddělení odpadového hospodářství, případně
obvodní úřady , referáty životního prostředí.

Výletníci a výlety
Touha po odpočinku i poznání vedla člověka od nepaměti k cestování. Tato geneticky zakódovaná

vlastnost se v závislosti na prudký technický rozvoj a fyzické i psychické zatížení člověka mění v touhu
za odpočinkem a rekreací.

V dnešní době rozvoje dopravních prostředků není výlet za rekreací až třeba k protinožcům
neuskutečnitelným snem, ale reálnou možností a při vzdálenostech evropského kontinentu dnes zcela
běžnou.

Stačí však nahlédnout do záznamů o jedno či dokonce o dvě století zpět a začne se vtírat myšlenka,
jak jen mohly takto lidé žít? Vždyť většina poznala jen o něco málo více než byl katastr území bydliště
a jeho bezprostředního okolí. Při srovnání této minulosti s dneškem je však třeba vzít v úvahu tu
skutečnost, že na jedné straně byly jiné představy a požadavky na odpočinek a rekreaci než dnes a na
druhé straně bylo mnohem více ještě nezdevastované přírpdy v ne příliš vzdáleném okolí bydliště
člověka.

Jak to asi vypadalo na území našich obcí v minulosti? Z hlediska přírodních podmínek hovoří
pověsti tisíc let zpět o hlubokých lesích a dokonce o jezerech a bažinách v místech dnešního Xaverova
až ke Klánovicům. Historické záznamy z období vlády Karla IV. uvádí, že v oblasti mezi dnešními
Dolními Počernicemi a Svépravicemi byla zbudována soustava rybníků bezprostředně navazující na
hluboký lesní komplex, táhnoucí se dále jižním a východním směrem na dnešní Újezd nad Lesy,
KLánovice, Český Brod. I když v pozdějším období rybníků a lesů mnoho ubylo, zůstala tato oblast až
do dnešních dnů územím pro odpočinek a rekreaci vhodným.

V minulém a prvním polovině současného století byl "pražský" a "klánovický" les velmi častým
výletním a rekreačním místem nejen naší školní mládeže (k příležitosti ukončení školního roku),
dospělých obyvatel, ale i obyvatel východních území Prahy a ostatních obcí v tomto směru.

Obsahovému pojetí výletu či rekreace té doby odpovídala výstroj i vybavení jejich účastníků.
Zvláštní pozornost byla věnována zásobám jídla a pití.

Výletními a zábavními místy pro naše občany byly i zahradní restaurace, např. u Xaverova za
rybníkem Palečkem, který byl vhodný ke koupání, restaurace Na kovárně, U Němečků, U Hyků a další,
vybavené kuželníky. Výhodná byla restaurace Na růžku, zvláště pro výletníky z Prahy, jimž na znamení



zastavoval výletní vlak u strážního domku při silnici k Satalicům ve Chvalech. Zájezdní restaurací se
střelnicí na asfaltové holuby byl Sychrov na hranici katastru Horních Počernic.

V období druhé světové války, ale i v období následujícím poklesl význam i zájem spolu s
poklesem vhodnosti využívání tohoto území k rekreačním a výletním účelům.

Přes lákavost a současnou dostupnost světových dálek i mnohých exotických zvláštností zůstávají
zbytky přírody na našem katastru vhodnou výletní a rekreační možností. Jsou to např. od r. 1986
vyhlášená chráněná území "Xaverovský háj" a "Klánovický les" s výskytem na seznamu ohrožených
druhů fauny a flory uvedených rostlin i živočichů. Milovníkům vody poslouží odbahněné koupaliště.
Postupně dochází i k oživení restaurací a poskytovaných služeb. Další osud udržení či zlepšování
vhodnosti využívání tohoto území k výletům a rekreaci je mimo jiné i v rukách všech obyvatel naší
obce.

Ing. Hubert Antes

Ohlédnutí za 22. ročníkem divadelního festivalu v Horních Počernicích

Rok co rok zůstává nezodpovězena otázka, zda úsilí organizátorů je úměrné hodnotám, plynoucím z
pořádání divadelních festivalů. Hledat příčinu úspěchu a neúspěchu je problematické a složité. Každé
představení hostujících souborů vznikalo za nestejných podmínek, hlavně uměleckých. Častokrát jsme
byli zklamáni nad nízkou uměleckou úrovní doporučovaných a vychvalovaných představení krajskými
agendami. A výsledek? Představení bez koncepce, mnohdy naprostá nečitelnost a neujasněnost příběhu.
Terčem, do kterého se střílelo, byl malý divák, který odcházel s jediným pocitem, že viděl na jevišti
kroky a slyšel slova. Příčinou těchto problémů bylo vždy nadšení amatérských divadelníků
s neadekvátní soudností o svých profesních kvalitách.

Jak z tohoto začarovaného kruhu ven, ukázal letošní ročník. Spoléhat na vlastní síly s ujasněnou
dramatickou koncepcí.

Ukázkou tohoto pokusu bylo zahájení festivalu žáky 1. ročníku divadelní školy v Horních
Počernicích. Půl roku studia základní herecké činnosti a zbývající část roku studia hry, která byla
životní premiérou osmi až desetiletých děvčátek a kluků, byla ukázkou toho, jak se může dítě-herec

bavit, hrát, i vzdělávat.
Úspěšnost letošního festivalu

byla ovlivněna hlavně jejich
dovedností a elánem, jakým
dokázali strhnout malého i
velkého diváka. Přes tisíc diváků,
kteří shlédli Kašpárkovy
čertoviny, tvořilo většinu
obecenstva představení
následujících.

Jeden poznatek nad jiné
důležitý pro následující ročníky.
Dětský divák daleko intenzivněji
vnímá hravost a bezprostřednost
dětského herce. Všechny jevištní
akce jsou mu bližší, protože se v
nich vidí on sám. Nebojí se
pohádkových bytostí ani
dramatických akcí, protože
dynamika projevu dětského herce
je jeho vnímání a citu bližší.



Porovnání se naskytla v
následujících představeních
nepochybně vyspělého souboru
Máj, v jehož středu stojí
vynikající osobnosti
amatérského divadla. Obě
inscenace jako vždy na vysoké
úrovni, ale odezva u malého
diváka zdaleka nebyla tak
spontánní, jako u našeho
dětského souboru. Zasvěcený
čtenář možná podotkne: a co
žánr, nehraje ten svou roli?
Jistě, ale cožpak je možné
provádět takovouto
diferenciaci, že každou
pohádku určíme vzhledem k
dospělým hercům do určité
kategorie dětského věku?
Nesnažme se napravovat nenapravitelné. Malým divákům dejme malé herce, ať si na společném
pískovišti za dozoru kvalifikovaných hrají všichni. Čím však přilákat ty dvanácti, čtrnáctileté - taky
děti? Čím je odtáhnout od televize, videa, než je americké akční filmy načisto zmrzačí? Nevím. Snad to
bude příští rok atraktivní muzikál režiséra Mirka Nováka Piráti z Fortunie.

Nebyl to záměr nebo snad náhoda, že přehlídku zahajovaly a končily dětské soubory. Tím
posledním byl soubor ZDŠ z Mochova pohádkou Čert a Káča. Už dramatizace hry byla nad síly paní
režisérky a následně pak dětí. Texty znaly dokonale, ale po dětské hravosti ani stopa. Díky i za tuto
snahu a obětavost, paní učitelko! Vždyť kolik je pedagogů, kterým je tato činnost na hony vzdálena a
vaše divadelní zkušenosti nejsou o nic větší než jejich.

Co si přát do budoucna? Aby nadšení a píle dětí při studiu Rumcajse přilákalo do divadla ještě větší
počet jejich kamarádů než letos.

D. Stoklasa

Hlásí se SK Xaverov
Vážení sportovní přátelé,

naše, dnes již pravidelná vystoupení v místním zpravodaji, podávají celkem ucelený obraz o dění v
klubu těm, kteří o něj mají zájem. Navíc program, který vydáváme k ligovým zápasům A mužstva,
rozebírá podrobně činnost jednotlivých mužstev, takže pravidelní návštěvníci našich ligových klání
mají o klubu určitě přehled.

Pro širší veřejnost uveďme některé výsledky, kterých jsme dosáhli v minulém ročníku
A mužstvo hrající I . ČMFL (druhá nejvyšší soutěž v Čechách a na Moravě) skončilo na 11. místě s

28 body, tím se umístilo v klidném pásmu tabulky bez sestupových starostí.
B mužstvo v soutěži Pražského přeboru skočilo také na 11. místě s 26ti body, i když celou soutěž

bojovalo o výrazně lepší umístění
Družstvo žen se umístilo v nejvyšší soutěži žen na třetím místě s 24 body, hned za tandemem

pražských "S" Spartou a Slávií.
Mužstvo staršího dorostu hrající dorosteneckou divizi (druhá nejvyšší soutěž v Čechách a na

Moravě) se jako nováček umístilo na pátém místě s 28 body a dosáhlo tak výrazného úspěchu.



Výsledky ostatních mládežnických mužstev neuvádíme pouze pro nedostatek místa, jinak
cílevědomá práce s mládeží přináší své výsledky, se kterými je možno se seznámit v programu
Xaverováček při prvním ligovém zápase hraném na domácím stadionu.

Krátký přehled výsledků by mohl vzbudit dojem, že SK Xaverov prožívá idylidcké období a že se
nám starosti všedního dne zdaleka vyhýbají. Samozřejmě, že zdání klame. Neúprosný ekonomický tlak,
který prožívá téměř každý z nás, se před branou našeho stadionu určitě nezastavil. Jenom za poslední
rok stoupla režie klubu vycházející z běžného provozu téměř dvojnásobně. Příjmy z ekonomické
činnosti (tedy naší vlastní) však o tolik nestouply, hlavně pro rostoucí konkurenci v okolí stadionu

Jsme pevně přesvědčeni, že v roce 1993, kdy vejde v platnost nový daňový zákon, budou naše
ekonomické starosti podstatně menší. Předpokládáme, že se místním podnikům a soukromým
podnikatelům vyplatí při platnosti tohoto zákona výrazně podepřít mimo jiné také sportovní život
Horních Počernic.

Z tohoto důvodu hodláme do konce září svolat místní podnikatele i ředitele podniků, abychom j im
vysvětlili situaci a postavení našeho klubu a požádali je o pomoc.

Sportovní utkání našeho A mužstva v I . ČMFL přivádějí hráče a činovníky klubu do nejrůznějších
měst Čech a Moravy, kde vážnost SK Xaverova a tím i Horních Počernic je přímo úměrná postavení
našeho klubu v československé kopané. S maximálním uznáním se setkáváme ve Zlíně i v Plzni, ale i v
Liberci nebo Třinci. SK Xaverov je totiž jediným mužstvem, které hraje I . Českomoravskou fotbalovou
ligu po celou dobu její šestnáctileté existence! Obdivuhodná bilance, kterou respektují a uznávají jak
fotbaloví odborníci, tak i laická veřejnost.

V příkrém rozporu s těmito fakty je, že máme na našem stadionu dlouhodobě jedny z nejnižších
návštěv v uvedené soutěži. Vedení klubu považuje otázku návštěvnoszi za jeden ze svých největších
neúspěchů.
Otázkou je, jestli i tady neplatí, že doma není nikdo prorokem

Antonín Fukal
místopředseda klubu SK Xaverov

Letní tenisové turnaje v Horních Počernicích
Po úspěšném zimním halovém turnaji konal se ve dnech 19. - 21.6. na dvorcích Ve žlíbku tenisový

turnaj ml. žáků -10-12 letých.
Dle možností, které nám dávají 4 dvorce, bylo přijato 31 chlapců a 21 dívek. Zvítězil Tomáš Netík

(Sparta Praha) a Adámková z Olymp Praha. Z našich hráčů byl nejúspěšnější Miloš Havel - hrál
semifinále a J. Hruban - finále.
Pořádáme tyto další turnaje:

28. - 30. 8. DĚTI - 8 a 9 leté
11. -13.9. ML.DOROST (do 15 let)
25. -27.9. MUŽI A ŽENY

Turnaj nejmenších tenistů se hraje pod patronátem starosty obce p.I.Lišky
Pořádání většího počtu turnajů je umožněno zkvalitněním celkových podmínek v areálu. Byla

provedena přístavba klubovny, šatny mužů, kanceláře, dále rozvod pitné vody, plynovod, teplá voda ve
sprchách atd. Byla rozšířena možnost občerstvení i technické vybavení areálu se zlepšuje. Všechny
práce jsou umožněny podporou, kterou máme od M Ú Horní Počernice.

Oddíl má již 175 členů vč. dětí a hlásí se stále další zájemci. Značná pozornost je věnována tradičně
dětem. Velkým úspěchem je účast ml. žáků v městském přeboru Prahy - nejvyšší mlád. soutěži, kde
jsme obstáli mezi družstvy Sparty, Olympu, I.ČLTK ap.

Oddíl trochu postrádá větší součinnost rodičů těch nejmenších a jejich zapojení do dění v oddíle.
Děti tuto pozornost potřebují a jsou rádi, když se na ně někdo z rodičů přijde občas podívat. Z vlastní
zkušenosti víme, že se to rodině mnohonásobně vrátí.

Jaromír Š e r c



společenská kronika
V měsíci srpnu oslaví svá významná životní výročí

j u b i l a n t i

90 let
Barešová Zdenka
89 let
Svobodová Antonie
Havlasová Marie
88 let
Dandová Vlasta
87 let
Rýsler Antonín
86 let
Turková Božena
Linhartová Růžena
85 let
Nováková Anna
Fáková Antonie
84 let
Kalíšková Božena
Navrátil Josef
83 let
Bachová Marie
Doucek Jaroslav
82 let
Jaklová Marie
Krumlík Ludvík
81 let
Tichy Oldřich
80 let
Heriánová Božena
Kaftanová Emílie
Vojtíšková Anděla
75 let
Stach Jan
Hirschmannová Arnošta

Třebešovská 529 13.8.1902

Jeřická 1272 10.8.1903

Lipí 1749 12.8.1903

Běchorská 1142 22.8.1904

Běluňská 257 20.8.1905

Ve žlíbku 235 11.8.1906
Šplechnerova 886 25.8.1906
Náchodská 817 9.8.1907
Ve žlíbku 1728 21.8.1907

Leštínská 2302 14.8.1908
Chvalkovická 1846 16.8.1908

Otovická 389 19.8.1909
Češovská 1209 25.8.1909

Dobšická 606 19.8.1910

Náchodská 497 19.8.1910

Krčínská 182 6.8.1911

Náchodská 1034 24.8.1912
Slatiňanská 11 29.8.1912
Prachovská 1441 31.8.1912
Třebešovská 195 18.8.1917
Šanovská 1573 24.8.1917

Při příležitosti Vašich jubilejních narozenin Vám přejeme do dalších let pevné zdraví, štěstí a mnoho
spokojenosti ve Vašem osobním životě.

Sbor pro občanské záležitosti



zpravodaj • zpravodaj • zpravodaj
Pro lepší orientaci

Také jste hledali číslo domu a nemohli jste jej najít? Pro vyřešení tohoto problému v
naší městské části zavádí místní úřad doplňující evidenční čísla. Tato čísla budou bílá na modré tabulce.
Každá ulice bude očíslována samostatnou číselnou řadou tímto způsobem:
1. ulice rovnoběžné s ul. Náchodskou budou očíslovány od západu k východu
2. ulice kolmé na ul, Náchodskou budou očíslovány od severu k jihu
Pro oba případy platí, že po levé straně po směru číslování budou čísla lichá a po pravé straně čísla
sudá.

Cena jednoho čísla je 80,-Kčs a rad M Ú odsouhlasila příspěvek ve výši 30,- Kčs na
jedno číslo, takže každý majitel domku zaplatí hotově proti potvrzení 50,- Kčs při odebrání čísla na
Místním hospodářství.

Po dodání těchto čísel v průběhu měsíce srpna t.r. vyzve místní úřad písemně každého
majitele domku k převzetí evidenčního čísla, které proběhne v průběhu měsíce září a října. V tomto
písemném oznámení budou majitelé domků seznámeni s důvody, způsobem a technickými pokyny k
osazení těchto evidenčních čísel.

Čísla budou osazena na dobře viditelném místě, vpravo při pohledu z ulice vedle čísla
popisného. Doporučujeme, aby pro dobrou viditelnost byla obě čísla posazena na vtupní branku nebo
oplocení u vstupní branky. Majitelé objektů budou v dopise požádáni o dodržení termínu k osazení
evidenčních čísel do 30 dnů ode dne odebrání, tj. nejpozději do 30. listopadu tohoto roku.

J. Píša

ZÁPIS
do všech kursů Osvětové besedy se bude konat ve dnech 1. - 4. září

1992
v době od 15.00 do 19.00 hodin v KS Domeček, Votuzská 322

Praha 9 - Horní Počernice, tel. 86 36 26

Divadelní škola Osvětové besedy - zamyšlení pro rodiče.
Kolik životních profesí bude v budoucnosti vyžadovat od Vašich dětí dokonalou mluvu, sebejisté
vystupování, bleskovou reakci, vyškolenou paměť, odvahu veřejného projevu, sebeovládání
v konfliktních situacích a estetické cítění....
To vše se Vaše dítě může naučit v divadelní škole! Zápis probíhá ve stejných dnech jako do ostatních
kursů!
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inzerce • inzerce • inzerce

>-.

Mezinárodní obchodní společnost
PLUS - DISCOUNT, spol. s r.o.

přijme pro nově budované pracoviště v Praze 9 - Horních
Počernicích nové odborné spolupracovníky pro oddělení
nákupu a prodeje potravinářského zboží, finanční oddělení a
pro mzdovou a všeobecnou účtárnu.

Společnost PLUS-DISCOUNT dále přijme (s podmínkou
aktivní znalosti němčiny) sekretářky, odborníka s praxí v oboru
investorské činnosti a pracovníky pro oblast výpočetní techniky

Pro centrální sklad v Horních Počernicích dále přijme skladové
dělníky.

Zájemci se mohou blíže informovat na tel. (02) 684 34 68

Osvětová beseda MÚ, Votuzská 322, Praha 9 - Horní Počernice, tel 86 36 26
p ř i j m e lektora (ku) angličtiny, němčiny a výtvarné výchovy

Výuka v odpoledních a večerních hodinách

SOU potravinářské hledá externího učitele odborných předmětů učebního oboru KUCHAŘ - ČÍŠNÍK
na 8 hodin týdně. Písemné nabídky zasílejte na adresu SOUp, Křovinovo náměstí 11, Praha 9 - Horní
Počernice,
PSČ 193 00 k rukám Ing. Čihákové.



Drůbežářský podnik Xaverov Horní Počernice
p ř i j m e

1 ženu - ošetřovatelku kuřat
Informace na tel. 685 68 40

REKREACE PRO DŮCHODCE
- září 1992 na Českomoravské vysočině
v soukromí, 60,- Kčs za 2 lůžkový pokoj za den. Možnost vaření, koupelna,WC.

Tel. 685 65 10 nebo 0616/94839 Ing. Kadeřávek

Prodej podzimních zájezdů agentury PERMON zahájen!
Informace PERMON, Na strži 9, praha 4, tel. 4320411. 326
vývěsní tabule Osvětové besedy
předváděcí akce v Domečku 7.9.1992
Prodej: Knihkupectví, Náchodská 754, paní Antesová

P R O G R E S S E R V I S , Jívanská 633, Horní Počernice
přijme:

skladníka s ř.p. skupiny C
prodavačku prům. zboží

pracovnici do odbytu
administrativní pracovnici

Vyžadujeme vysokou pracovní morálku

Soukromá stavební firma se sídlem v Praze 9
p ř i j m e zedníky a pomocné dělníky
Dále nabízí: zemní práce včetně odvozu zeminy, dopravu betonové směsi automixem, volné kapacity
při rekonstrukcích, opravách i stavbách na klíč

Tel., fax 86 47 14 p.Calda
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INSTALATÉRSKÉ
PRÁCE

• REKONSTRUKCE A VÝMĚNY
VODOVODNÍHO A ODPADNÍHO
POTRUBÍ-VŠE V PLASTECH

• HAVÁRIE V DOMECH A BYTECH

odborně provede

Petr BOUBAL
BĚCHORSKÁ 1139
PRAHA 9
HORNÍ POČERNICE
tel. 685 57 04

86405 44 /19-20/

veškerý instalační materiál
v prodejně na Balabence

Pavel SVOBODA
SOKOLOVSKÁ 165
PRAHA 9, LIBEŇ
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kino OKO
Programy na měsíc srpen 1992

1.so Želví nindžové USA
2.ne

3.po. Moucha USA
4.út.

7pá Indiana Jones a chrám zkázy USA
8.sdo.
9.ne.

10.po. S tebou mě baví svět ČR
11.út.

14.pá. Bláznivá střela: Vůně strachu USA
15.So.
16.ne.

17.po. Myslete na Henryho USA
18.út

21.pá. Bod zlomu USA
22. So.
23.ne.

24.po. Frankie a Johnnny USA
25.út.

28.pá. Indiana Jones a poslední křížová USA
29.So. výprava
30.ne

31. po. Danny, světový šampion VB

Změna programu vyhrazena
V měsíci srpnu hrajeme od 20.00 hod
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